
Město Police nad Metují 

 

ZÁPIS Z 1. ZASEDÁNÍ OV HLAVŇOV V ROCE 2018 

 

konaného dne 21.02. 2018 v 19,30 hod. v hostinci  Pod Jasanem 

 

 

Přítomni:        Martin Vaniš, Jan Špulák, Bohumír Toman, Milan Rotter, Monika Hrnčířová 

                           

Hosté: p. Hrubý, p. Berka, p. Berger, p. Kraus 

Omluveni:  M. Vacek  

Program jednání:  

  

1. krátké informace o dění v obci 

2. informace o plánované rekonstrukci webových stránek obce Hlavňov – OV souhlasí 

a navrhuje schůzku na toto téma. 

3.     informace k cestě ke Kubečkovým 

       - byl diskutován stav obecní cesty ke Kubečkovým (nutnost podezdívky u potoka, 

zpevnění štěrkem, zavážka co nejdříve) 

4.     stav cesty na Malé straně 

       - byl diskutován stav cesty na Malé straně po několika nákladných rekonstrukcích stále se 

opakujících a všeobecně byl vyjádřen názor, aby se prostředky kumulovali s cílem vybudovat 

v budoucnu adekvátní asfaltový povrch. 

5.     diskuse -  součástí obnovy rybníku má být i instalace laviček na daná místa kolem 

rybníku. Na kontrolních dnech bylo rozhodnuto, že mají být osazeny stávající lavičky, z níž 

některé již nevyhovují. OVH vyjádřil souhlas, aby byly osazeny lavičky nové, neponičené, 

které nebudou hyzdit nově vytvořené prostředí rybníku.  

                    -  byl vznesen dotaz, jak budou dotčeny obce při rekonstrukci komunikací mezi 

Policí nad Metují a Broumovem 

 

 

 
 

 

Jednání OV bylo ukončeno ve 21,15 hodin.     Zapsal:  Milan  R o t t e r 


